
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Rady školy pri ZUŠ, Komenského 807/27, 08901 Svidník, 

konaného dňa 10.09.2015 o 16.15 hod. V priestoroch ZUŠ 

 

 

 

Účasť: podľa prezenčnej listiny 

Termín konania: 10.09.2015, 16.15 hod. 

Miesto konania: Základná umelecká škola, Komenského 807/27 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Privítanie nových členov Rady školy pri ZUŠ 

3. Diskusia 

4. Uznesenia 

5. Záver 

 

     Zasadnutie otvorila a prítomných privítala predsedníčka Rady školy (ďalej RŠ) p. 

Marková. Oboznámila členov RŠ s programom, ktorí s jednotlivými bodmi súhlasili. 

Neprítomní členovia RŠ: p. Dercová, p. Kaliňák a p. Paligová sa ospravedlnili zo svojej 

neúčasti. 

 

Zápis o priebehu: 

 

Bod 2 

 

     Pani predsedníčka predstavila nových členov RŠ: p. Katarínu Hvizdovú a p. Jadviša. Noví 

členovia boli prijatí z nasledujúcich dôvodov. Štatút RŠ v časti Členstvo v školskej rade 

zaniká v bode 4/D ak zástupca pedagogických alebo nepedagogických zamestnancov prestane 

byť zamestnancom ZUŠ. Z tohto titulu p. Žaková ukončila pôsobnosť v rade. Funkciu v rade 

za nepedagogických zamestnancov prijal p. Jadviš František. 

     Ďalej bod 4/e – ak dieťa zvoleného zástupcu rodičov prestane byť žiakom ZUŠ, ide o p. 

Laža, ktorého v rade vystrieda p. Hvizdová Katarína. P. Hvizdová funkciu v rade prijala 

a bude zastupovať rodičov. 

 

Bod 3 

 

     Pani predsedníčka prítomných informovala o výmene plastových okien a o počte žiakov na 

ZUŠ. Otvoril sa problém minulého školského roka týkajúci sa pracovnej klímy a pracovných 

podmienok na ZUŠ. Členovia RŠ sa zaujímali o situáciu, najmä o to, čo sa zmenilo od 

poslednej RŠ. Podľa p. Zasadu sú učitelia z tejto situácie unavení, apatickí ale v konečnom 

dôsledku vyučovací proces na ZUŠ funguje tak ako by mal. P. Marková vyjadrila ľútosť nad 

touto situáciou a má zato, aby každý učiteľ na ZUŠ prehodnotil svoje správanie a začal riešiť 

zlú atmosféru od seba. P. Fecuš podotkol, aby sa čo najskôr zlé vzťahy urovnali, pretože 

najväčší problém vidí v osobných vzťahoch medzi vedením a zamestnancami školy. P. 

Hvizdová sa opýtala na konkrétne návrhy a predošlé riešenia a ako boli vyriešené. P. Zasada 

vyhodnotil problémy ako nevyriešené a na ZUŠ stále prevláda rovnaká atmosféra. Členovia 

RŠ navrhli konštruktívny rozhovor zamestnancov školy s pani riaditeľkou, aby sa eliminovala 

zlá atmosféra na pôde školy. 



     Otvoril sa aj problém s poslednou zápisnicou zo zasadnutia RŠ zo dňa 19.05.2015 a to 

z dôvodu jej neoverenia, pretože nebol určený overovateľ zápisnice a p. Marková žiada túto 

zápisnicu doplniť o niektoré vyjadrenia.  

 

Doplnenie zápisnice zo zasadnutia RŠ zo dňa 19.05.2015 

 

Bod 1 –  časť pôvodného znenia: 

     Prítomní členovia boli v počte 8, p. Šandala sa ospravedlnil, p. Žaková nebola s termínom 

zasadnutia oboznámená. 

 

Doplnené znenie: „Prítomní členovia boli v počte 8,p. Šandala sa ospravedlnil, p. Žaková 

nebola s termínom zasadnutia oboznámená 15 dní vopred, ale v deň konania RŠ. P. Žaková sa 

zo stretnutia ospravedlnila z rodinných dôvodov.“ 

 

Bod 3 – časť pôvodného znenia: 

     P. Zasada z urny určenej na pripomienky vybral niekoľko príspevkov, ktoré boli prečítané 

p. Paligovou a p. Zasadovou. Dva príspevky hodnotili vedenie školy kladne (jeden bol 

konkrétne podpísaný p. Sičákovou), jeden príspevok žiadal návrat stravných lístkov. Po 

týchto kladných ohodnoteniach (viď príloha D tejto zápisnice) predložil p. Zasada list. 

 

Doplnené znenie: „P. Zasada z urny určenej na pripomienky vybral niekoľko príspevkov, 

ktoré boli prečítané p. Paligovou a p. Zasadovou. Dva príspevky hodnotili vedenie školy 

kladne (jeden bol konkrétne podpísaný p. Sičákovou), jeden príspevok žiadal návrat stravných 

lístkov. Po týchto kladných ohodnoteniach (viď príloha D tejto zápisnice) predložil p. Zasada 

list, ktorý spísali nespokojní pedagógovia. Tento list mu osobne doručili pred začatím 

zasadnutia RŠ.“ 

 

časť pôvodného znenia: 

     P. Kaliňák sa obrátil na p. Predsedníčku RŠ Markovú aj ako na zamestnankyňu školy, aby 

sa vyjadrila k pravdivosti týchto tvrdení. S predloženými pripomienkami z väčšej časti 

súhlasila. 

 

Doplnené znenie:: „ P. Kaliňák sa obrátil na p. Predsedníčku RŠ Markovú aj ako na 

zamestnankyňu školy, aby sa vyjadrila, kde vidí príčinu tejto situácie. P. Marková sa 

vyjadrila, že podľa jej názoru k tomu došlo preto, že „my pedagógovia sma mali za vedenia p. 

Hudákovej väčšiu osobnú volnosť, nebol zavedený pevný pracovný čas, mali sme stravné 

lístky. Po nástupe novej riaditeľky sa určili iné pravidlá, nedostatok financií a väčší obsah 

povinností, spochybňovanie zaradenia do tried atď. vyvolávalo u pedagógov napätie, 

nepohodu, vzájomné útoky, urážky“ – koniec citácie 

 

časť pôvodného znenia: 

     P. Fecuš navrhol členom, aby sa k daným problémom vyjadrila aj pani riaditeľka a tak bola 

prizvaná na zasadnutie RŠ. K jednotlivým zozbieraným pripomienkam sa vyjadrovala zo 

svojej pozície... 

 

Doplnené znenie: „P. Fecuš navrhol členom, aby sa k daným problémom vyjadrila aj pani 

riaditeľka a tak bola prizvaná na zasadnutie RŠ. K jednotlivým zozbieraným pripomienkam sa 

vyjadrovala zo svojej pozície... 

K bodu 1... 

K bodu 2... 



K bodu 3... 

K bodu 4 ... 

K bodu 5...atď 

 

 

     Členovia RŠ súhlasili, aby sa zápisnica zo dňa 19.05.2015 doplnila na žiadosť p. 

Markovej. 

 

Bod 4 - Návrh na uznesenie o nových členoch RŠ 

 

   Rada školy berie na vedomie uznesenie o nových členoch RŠ. 

 

Bod 5 

 

     Predsedníčka RŠ poďakovala všetkým prítomným za účasť a týmto zasadnutie RŠ 

ukončila. 

 

 

 

Vo Svidníku: 19.05.2015 

 

Zápisnícu napísala: PaedDr. Katarína Hvizdová            ..................................... 

Overovateľ: Mgr. Ľubomír Zasada                                ..................................... 

 

 

 

 

 


